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مجمععمومی شتابدهنده تجارت بردار برگزار شد

توسعه خدمات شتابدهنده تجارت بردار برای رونق صادرات استان

مجمععمومی شتابدهنده تجارت بردار بهمنظور بررسی عملکرد و برنامهریزی برای فعالیتهای آتی در اتاق بازرگانی

اصفهان برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، در این جلسه یوسف قاضی عسگر، رئیس کمیسیون صنایع غذایی اتاق بازرگانی اصفهان و عضو هیئت مدیره شتاب دهنده بردار

گفت: ازآنجاکه خدمات شتاب دهنده بردار علاوه بر برگزاری دوره های آموزشی شامل خدمات منتورینگ و کوچینگ نیز می شود، معمولاً رابطه خوبی بین فارغ التحصیلان و

مجموعه بردار ایجاد می شود و این رابطه پس از پایان دوره ها نیز ادامه دارد. اصلی ترین رسالت شتاب دهنده تجارت بردار تا امروز، پرورش و توانمندسازی کسب وکارها برای

تأسیس و تقویت تیم های صادراتی آنها بوده است. این تیم ها، از یک تولیدی یا کسب وکار کوچک گرفته تا شرکت ها و کارخانه های بزرگ تر، پس از ۴ مرحله آزمون اولیه، در

دوره شتاب دهی صادرات حضور می یابند.

علی صفرنورالله، رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و تأمین مالی و عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان نیز گفت: باید آمار اثرگذاری فعالیت های شتاب دهنده تجارت بردار در

میزان صادرات استان و کشور استخراج شود تا از این طریق بتوان ارزیابی دقیق تری از فعالیت های انجام شده به دست آورد. شرکت ها و گروه های شرکت کننده می توانند در

قالب فرم های خوداظهاری آمار صادرات و عملکرد خود را به بردار ارائه دهند تا بتوان مشکلات و موانع سد راه آنان را شناسایی کرد و در راستای برطرف کردن آنها گام برداشت.

فرشته امینی، رئیس کمیسیون توسعه صادرات و مدیریت واردات اتاق بازرگانی اصفهان و عضو هیئت مدیره شتاب دهنده تجارت بردار نیز اظهار داشت: شتاب دهنده تجارت بردار

از سال ۱۴۰۰ مستقل شد و تاکنون توانسته افراد توانمند و با استعدادی را برای بهبود شرایط بازاریابی و فروش بین المللی و گسترش صادرات در استان اصفهان آموزش دهد و

تربیت کند. خوشبختانه امروز شاهدیم گروه هایی از فارغ التحصیلان بردار جزو شرکت های موفق استان در زمینه صادرات هستند.

علی کرباسی زاده، عضو هیئت مدیره شتاب دهنده تجارت بردار و فعال اقتصادی نیز تصریح کرد: می توان در باشگاه فارغ التحصیلان یک سازوکار رتبه بندی بر پایه خوداظهاری در

نظر گرفت و برای گروه های برتر در جدول رتبه بندی نیز مشوق هایی اختصاص داد. از این طریق می توان گروه ها را تشویق به اشتراک گذاری اطلاعات کسب وکارشان با بردار

کرد و بر اساس این اطلاعات بتوان فعالیت های فارغ التحصیلان را رصد نمود.

احسان خیام باشی، مدیرعامل شتاب دهنده تجارت بردار نیز بیان کرد: مجموعه بردار به منظور شتاب دهی صادرات راه اندازی شد؛ ولی در ادامه گستره فعالیت های آن وسیع تر

شد و اکنون علاوه بر شتاب دهی صادرات، در حوزه های بازاریابی فروش و شتاب دهی دیجیتال مارکتینگ نیز فعالیت می کند. ارتباط شتاب دهنده بردار با شرکت کنندگان و گروه

ها یک ارتباط قوی و مستمر است و حتی در برخی موارد برای گروه های برتر فارغ التحصیلان کمک هزینه های جانبی برای راه اندازی کسب وکارشان نیز به صورت بلاعوض در

نظر گرفته می شود.

در ادامه جلسه مجمع عمومی شتاب دهنده تجارت بردار گزارش عملکرد سال های ۱۳۹۸ تا ۱۴۰۱ ارائه شد و مقرر گردید فعالیت های گذشته همچنان باقوت ادامه یابد و برای

گسترش فعالیت ها نیز برنامه ریزی شود. صورت های مالی سال ۱۴۰۱ نیز در این جلسه مورد بررسی قرار گرفت و به تصویب اعضای حاضر در جلسه رسید. همچنین به منظور بهره

مندی از توانایی مدیران سرشناس و باتجربه و در جهت هم افزایی بیشتر سهام داران مصوب شد تعداد اعضای هیئت مدیره از پنج نفر به هفت نفر افزایش یابد.

در پایان نیز سید یوسف قاضی عسگر، به عنوان رئیس، فرشته امینی به عنوان نایب رئیس، علی صفرنورالله، وحید فولادگر، علی کرباسی زاده، محمدرضا غفرالهی و حمیدرضا

امیدان به عنوان اعضای هیئت مدیره شتاب دهنده تجارت بردار برای مدت دو سال انتخاب شدند و احسان خیام باشی نیز به مدت دو سال در سمت مدیرعامل ابقا شد.
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